
 
 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 23/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 631/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση  τροποποίησης    προϋπολογισμού και 
τεχνικού προγράμματος Δήμου έτους 2011. 

 
         Σήμερα 26 Σεπτεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 22-9-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Γ. 
Κάκαρης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ. Κουτσαντάς, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος. 

Π. Τσαπαρόπουλος, Κ. Συμεωνίδης, Χ. 
Σαββαϊδου 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδους, Ι. Λιάτσου, Α. 
Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Η. Μπατσαράς, Ι. Χειμώνας, Κ. 
Νένος, Ν. Αγγέλου. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. 
Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. 
Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Β. Παπαδόπουλος, Η.Τσιαμήτρος.  
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 616/2011 αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 617/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 622/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Κορωνάς, Γ. Κάκαρης.,  Σ. Κουμτσίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 624/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 625/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ. Κορωνάς και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Γ. Σουμπέκας, Κ. Παναγιωτίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 626/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 629/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 638/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 639/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 640/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Β. Γιαννουλάκης και  αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Ι. 
Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 659/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 
13) Κατά της συζήτηση της αριθ. 661/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 662/2011 προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης, Γ. Σουμπέκας. 

 
 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 21-9-2011 εισηγητικό σημείωμα της 
αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι για τις μετακινήσεις της Δημάρχου ο Δήμος μας 
εξασφάλισε  ένα όχημα από τον ΟΔΔΥ, συνολικής αξίας 6.000,00€. Επειδή στον 
προϋπολογισμό και τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 2011 δεν προβλέπεται 
σχετική πίστωση, είναι ανάγκη να δημιουργήσουμε Κ.Α. με αντίστοιχη πίστωση για 
την εξόφλησή του. 
 Υσετρα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την τροποποίηση του προϋπολογισμού και τεχνικού προγράμματος 
του Δήμου έτους 2011 ως εξής: 
 Α.-Στο σκέλος των Εξόδων: Μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 9111 
ποσό 6.000,00€ από τους Κ.Α. α)00/6734 «Επιχορηγήσεις σε αθλητικούς συλλόγους 
και σωματεία» ποσό 1.000,00€ και β) 00/6134 «Αποζημιώσεις μελών και 
γραμματέως υπηρεσιακού συμβουλίου» ποσό 5.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση 
με Κ.Α. 30/7132.001 «Προμήθεια οχήματος από τον ΟΔΔΥ» με ποσό 6.000,00€ από 
ίδια έσοδα. 
 Β.-Τροποποιεί το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 2011. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Νεστορόπουλος : Μόνο για το ένα εισηγητικό θέλω να ρωτήσω, αυτό που λέει 
προμήθεια και εγκατάσταση κλειστού κυκλώματος και συναγερμού στο αμαξοστάσιο 
της Δ.Ε. Μακροχωρίου. Μεταφέρει μέσα στο αποθεματικό 21.000,00€, στην 
συνέχεια λέει, απ’ τους κωδικούς τάδε, τάδε, τάδε είναι σύνολο 21.000,00€ και 
ανοίγει άλλος ένας κωδικός, μήπως υπάρχει κάποιο πρόβλημα; Μήπως δεν είναι 
σωστό αυτό και θα πρέπει να το ελέγξετε;  

Τσιούντας : Από πού προέκυψε το ποσό των 6.000,00€ για το αυτοκίνητο και 
πως ξέρουμε ότι θα είναι 6.000,00€ και για τι αυτοκίνητο πρόκειται; Πριν λίγο 
ακούσαμε ότι οι Δήμαρχοι Δοβρά και Απ. Παύλου κυκλοφορούσαν με Mercedes και 
πράγματι υπήρχε ένα  Mercedes του Δήμου Δοβρά από πριν, άνω των 25 ετών και το 
οποίο συντηρήσαμε και δεν είχε περάσει από ΚΤΕΟ όταν το παραλάβαμε και μ’ αυτό 
κυκλοφορούσε ο Δήμαρχος Δοβρά, τώρα δεν ξέρω τι αυτοκίνητο θα πάρουμε.  

Δήμαρχος : Για το αυτοκίνητο και τα τεχνικά χαρακτηριστικά του θα 
απαντήσει ο κ. Θεοδωρίδης. Εγώ να πω μόνο πως οι οδηγίες του Υπουργείου είναι 
σαφείς.  

Ξέρουμε ότι ο ΟΔΔΥ συγχωνεύεται, άρα δώσαμε μια εντολή να δούν αν 
υπάρχουν λεωφορειάκια ή άλλα χρήσιμα αυτοκίνητα για το Δήμο, όπως στο 
παρελθόν ο κ. Θεοδωρίδης είχε εκείνο το μεγάλο επίτευγμα και είχαμε πάρει αυτά τα 
φορτηγά που ήταν πολύ χρήσιμα στην μεταφορά των απορριμμάτων και όχι μόνο. 
Και επειδή τέλος Σεπτεμβρίου είχαμε την πληροφορία ότι συγχωνεύεται ο 
οργανισμός, είπαμε να δούμε τι συμβαίνει.  

Οι οδηγίες του Υπουργείου είναι πάρα πολύ σαφής σε σχέση μ’ αυτά τα 
οχήματα, είναι 1.400 κ.εκ., νομίζω είναι και υβριδικό, σε πολύ καλή κατάσταση. 
Είδαμε και κάποια άλλα αν υπάρχουν, γιατί συζητούσαμε και για λεωφορειάκι. Ότι 
βρούμε λοιπόν που μπορεί να χρησιμέψει στο Δήμο θα προσπαθήσουμε να το 
δεσμεύσουμε. Ο κ. Θεοδωρίδης μπορεί να σας πει περισσότερα.  

Θεοδωρίδης : Αυτό είναι ένα αυτοκίνητο που βρέθηκε στο ΟΔΔΥ 
Θεσσαλονίκης, το προλάβαμε ακριβώς πριν μπει στη διαδικασία του πλειστηριασμού, 
του βάλανε τιμή εκκίνησης τις 7.000,00 € και πληρώνουμε σαν Δήμος τα 6/10 οπότε 
πάμε 6 Χ 7= 42, 4.200,00€ δηλαδή συν ΦΠΑ πάμε στα 5.000,00 € και κάτι, συν τέλη 
κυκλοφορίας φτάνουμε σχεδόν τα 6.000,00€. Είναι ένα αυτοκίνητο μάρκας civic του 
2008 μοντέλο, αξιολογήθηκε το είδαμε με μηχανικούς και είναι κατάλληλο και 
νομίζω πως είναι και πολύ χρήσιμο. 

Πρόεδρος : Τοποθετήσεις; 
Γιαννουλάκης : Κύριε πρόεδρε, στη συζήτηση του προϋπολογισμού, είχα πει 

ότι ο προϋπολογισμός που συζητούσαμε και είχε έρθει προς ψήφιση, είναι και 
πρόχειρος και πλασματικός. Αυτό αποδεικνύεται σε κάθε συνεδρίαση που κάνουμε, 



δεν υπάρχει συνεδρίαση που να μην έχουμε 4-5 τροποποιήσεις προϋπολογισμού. 
Νομίζω έχουμε σπάσει το Πανελλήνιο ρεκόρ. Δεν είναι δυνατόν να ξεχνάμε να 
βάλουμε στον προϋπολογισμό τους τόκους που πρέπει να πληρώσουμε στο Ταμείο 
Παρακαταθηκών και Δανείων και δεν ήταν ένα ποσό 3-5.000,00€ αλλά 146.000,00€. 
Νομίζω ότι θα πρέπει να φροντίσετε στον καινούργιο προϋπολογισμό που θα φέρετε 
να είναι όλα πιο σωστά και να μην έχουμε αυτές τις τροποποιήσεις και του χρόνου. 

Δήμαρχος : Μια κουβέντα θα μου επιτρέψετε στην πολύ σοβαρή παρατήρηση 
του κ. Γιαννουλάκη. Θέλω να πω ότι προφανώς δεν σπάσαμε Πανελλήνιο ρεκόρ γιατί 
αυτά συμβαίνουνε στη σημερινή εποχή, μ’ αυτή τη δύσκολη συγκυρία και τα 
απρόβλεπτα, γιατί δύσκολα έκλεισε ο προϋπολογισμός, δύσκολα υλοποιείται ο 
προϋπολογισμός και επίσης προέκυψαν και προκύπτουν καθημερινά ένα σωρό 
ζητήματα, τα οποία όσο περίεργο και αν φαίνεται, είναι απρόβλεπτα.  

Εν πάσει περιπτώσει, απ’ τη στιγμή που έχουμε το δικαίωμα της 
τροποποίησης και μπορούμε να είμαστε ευέλικτοι, γιατί να μην το ασκήσουμε; Λάθη 
γίνονται και παραλείψεις, εμείς όμως ποτέ δεν θα ισχυριστούμε εδώ ότι όλα γίνονται 
άγια και ωραία. Δουλεύουμε 15 ώρες το 24ωρο τουλάχιστον και φυσικά αφού 
δουλεύουμε κάνουμε και λάθη και παραλείψεις. Κανένας δεν θα ισχυριστεί ότι 
είμαστε αλάνθαστοι ή ότι όλα ρέουν ομαλά. 

Γιαννουλάκης : Θέλω να δώσω συγχαρητήρια στη Δήμαρχο, γιατί 
αναγνωρίζει τα λάθη της, αλλά δεν είναι απρόβλεπτο οι τόκοι που οφείλουμε στο 
Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων. 

Θεοδωρίδης : Επειδή μιλάμε για απρόβλεπτα και τέτοια παρόμοια, να σας πω 
και εγώ και κάτι ακόμα. Δηλαδή, μπορούσαμε να προβλέψουμε εμείς ότι θα βρούμε 
αυτοκίνητα στον ΟΔΔΥ Πάτρας;  

Εξουσιοδοτήσατε εμένα να πάω στην Πάτρα, να φέρω τα αυτοκίνητα, να 
πληρώσω απ’ την τσέπη μου ΚΤΕΟ και να μην έχω εισπράξει ακόμα τα λεφτά; Πείτε 
μου εσείς λοιπόν με ποιο τρόπο και πως μπορούσε να προβλέψει κάποιος όλα αυτά τα 
πράγματα; 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα την εισήγηση; 
 Σύμβουλοι: Ναι.  
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 21-9-2011 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ε. Αρχοντάκη. 
2.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος 
του Δήμου έτους 2011 για τη δημιουργία νέας πίστωσης και την εγγραφή νέου έργου. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), των 
άρθρων 16& 208 1 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.),  ως και αυτές του άρθρου 8 του από 
17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων και 
κοινοτήτων». 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2011,  ως εξής: 
Στο σκέλος των εξόδων: 
 1.- Μεταφέρει μέσω αποθεματικού κεφαλαίου (Κ.Α. 9111) συνολικό ποσό € 
6.000,00 από τις παρακάτω πιστώσεις, ως εξής: 
- Με Κ.Α. 00/6734 και τίτλο «Επιχορηγήσεις σε αθλητικούς συλλόγους και 
σωματεία», ποσό € 1.000,00. 
- Με Κ.Α. 00/6134 και τίτλο «Αποζημιώσεις μελών και γραμματέως υπηρεσιακού 
συμβουλίου», ποσό € 5.000,00 και  
 2.- Δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30/7132.001 και τίτλο «Προμήθεια 
οχήματος από τον ΟΔΔΥ», με ποσό € 6.000,00. 

Β) Εγκρίνει την τροποποίηση του τεχνικού προγράμματος εκτελεστέων έργων 
του Δήμου έτους 2011, ως εξής: 
 Στο κεφάλαιο 30 ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ γράφει νέο έργο με α/α 
164 και τίτλο «Προμήθεια οχήματος από τον ΟΔΔΥ» με ποσό € 6.000,00. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  631/ 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Πέτρου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Η. Μπατσαράς  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ι. Χειμώνας  
Θ. Αγγελίνας  Κ. Νένος  
Λ. Πουλασουχίδης  Ν. Αγγέλου  
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-9-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 

 
 


